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Motet oppnades med att LLC:s nya administrator, Emelie Nil6hn, vdlkomnades.
Samtidigt avtackades Anne Petersson-Jungbeck, som fortjiinstfullt ddnstgjort som
administrator for LLC sedan 2013.

1. Utseende av justeringsperson

Cord Arnold utsigs till justeringsperson.

2. Foredragningslistan

Punkt 6. flyttades till efter punkt 9 liksom punkt 4 som placerades efter punkt 6.

Ddrefter godkdndes foredragningslistan i sin nya form.

3. Protokoll frin styrelsemotet den 19 maj 2022

Ett datum justerades under Punkt 6a. och ddrefter godkindes protokollet.

4. Rapporter och meddelanden:

a) Rapport frin forestindaren

b)

Claes-Goran Wahlstrom meddelade att ansokan om samarbete med Riga, som
tidigare presenterats for Styrelsen av Cord Amold, nu skickats in till Steg 2.

Ansokan till EU iir pi 15 miljoner Euro varav LLC:s del utgor ca 2 miljoner Euro.

Rapporter frin de ingiende enheterna

FF: Sebastian Pfaff meddelade att foljande personer borjat vid avdelningen; Frej
Ryde, doktorand, Lauro Miiller, projektassistent, 6 minader, Can Ruan, gdst-
forskare, 2 hr och Nguyen Trong Nghia, forskningsingenjor, visstidsanstdllning, 3

minader.
Jacobo Salvador har slutat pi avdelningen efter avslutad postdoktortjdnst, liksom
Maria Ruchkina och Per Samuelsson efter deras disputationer. Shen Li dispu-
terade den23 september, "Advanced optical diagnostics in particle combustion for
biomass and metal as altemative fuels". En postdoktor och tvi doktorandddnster
dr under tillsiittning.
Anna-Lena Sahlberg har erhillit 400 tkr fr6n Crafoordska stiftelsen ftir "Non-
Linear Laser Spectroscopy for Advanced Diagnostics in Research on Renewable,
Carbon-Free Energy Conversion" och the Swedish Electromobility Centre har
tilldelat Elna Heimdal Nilsson 200 tkr for projektet "Arcing as the ignition source
for malfunctioning batteries ".
Lauro Miiller har tilldelats andra priset i PhotonicSwedens exjobbpris med
avhandlingen "Elastic hyperspectral lidar for detecting backscatter from insects".
Marcus Ald6n avtackades i samband med pensionering den 16 juni med
presentationer i Rydbergsalen och middag pi Grand Hotel pi kviillen.
Combustion Institute har tilldelat Marcus "Jiirgen Wamatz Gold Medal" "For
exceptional scientific contributions on the development and application of
advanced laser diagnostics for combustion".

Synkrotronljusfysik och MAX IV: Sverker Werin meddelade att arbetet med
strategiska planen fortsdtter. Det p6gir en diskussion om ersdttning for hojda
elkostnader. En ny direktor for den nya tekniska divisionen, Anna Hultin
Stigenberg, har tillsatts. Ett anvdndarmote kommer alt d,ga rum ndsta vecka.
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Mathieu Gisselbrecht meddelade att en ny postdoc borjat, Ekaterina Klyushina,
och en invdntar sitt uppehillstillst6nd, Abhjit Das. Mihai Pop har disputerat. Fem
doktoranddSnster 6r under tillsdttning.

KF: Tonu Pullerits meddelade att ett Nobelsymposium i 2D spektroskopi
organiserades i Bistad i borjan av augusti. Dmitry Baranov fick en av de fyra Nat-
fak BUL tjiinsterna och bo{ar pA KF. Ny postdoktor Christina Wegeberg. Guohui
Le har slutat och Pierre-Adrien Mante ska sluta snart.

LUMLAC: Bo Baldetorp meddelade att Sophia Zackrissons projekt inom
brostcancerdiagnostik utnyttjande fotoakustisk bilditergivning fortsdtter
planenligt. Mer pengar soks frin Vinnova och ERC tillsammans med LLC
kollegor. Joakim Bood och Anna-Lena Sahlberg skissar pi en ansokan till
Vinnova inom deras utlysning "Swelife och Medtech4Health - Samverkans-
projekt for bdttre hdlsa hosten2022". Huvudspiret 6r lungdiagnostik med
GASMAS-teknik. Anna-Lena driver detta tillsammans med Emilie Krite
Svanberg. Bo Balderup deltog i "The Lund Luminiscence Day", den27 september
pi Geocentrum II i Lund. LUMLAC representanter dr kallade till workshop om
LU-profilomridet Light and Materials, den 17 oktober. LUMLAC kommer att
hilla styrelsemote den27 oktober. Malin Malmsjo har girtt vidare till2:a
omgingen av ansokan till Sjobergs stiftelse (ansoker om 6 mnkr for tre ir):
"Developing photoacoustic imaging into a novel diagnostic tool for malignant
melanoma". Malin kommer att hfllla ett LlC-seminarium om applikationer med
PAI i olika medicinska forskningsprojekt och studier. Detta sker den 2l november
kl. 15.15 i Rydbergsalen. LUMLAC framstdller onskan om att vid ett kommande
LLC styrelsemote diskutera behovet av stod/hjiilp med det lopande underhillet av
hemsidorna.
Sune Svanberg meddelade att Linda Persson, VD pi NanoEcho, tilldelats
stipendiet Niista skinska stjdrna som tilldelas en person som kan komma att spela
en viktig roll i regionens utveckling. Stipendiet, delas ut av EFL och Sparbanken
Skine.

AF: Foljande personer 6r nyanstdllda: Chen Guo, forskningsingenjor, Praveen
Maroju, postdoktor, Akvild Zabiliirte-Karalitne, postdoktor, Daniel Diaz Rivas
doktorand, V6nus Poulain, doktorand, och Nedjma Ouahioune doktorand.
Foljande ddnster dr under tillsiittning: en ddnst som forskare ett ir "Biooptik &
kvantoptik lor medicinsk avbildning" (Stefan Kroll, slow light), tvi anstdllningar
som postdoktor "Attosekundfysik" (Cord Amold), doktorand "Fysik med
inriktning mot lasedriven partikelacceleration" (Olle Lundh) samt BUL
"ultrasnabb optik" hos sakkunnig. Foljande personer har disputerat: Alexander
Bengtsson, Mohammed Alqedra, Lana Neoricic Maclot och Ivan Sytcevich. Sara
Mikaelsson, Alexander Bengtsson, Kristoffer Svendsen och Kevin Shortiss har
slutat sina anstiillningar.

Daniel Diaz Rivas har tilldelats lorsta priset i PhotonicSwedens exjobbpris med
avhandlingen "Measuring the Pulse Duration and the Time-Dependent Polarisation
State of Ultrashort Laser Pulses with the D-Scan Technique".
Goteborgs Lise Meitner-pris for 2020 har tilldelats Anne L'Huillier "For
pioneering contributions to attosecond laser science and technology".

Gasporox: Mdrta Lewander Xu meddelade att GPX Medical bytt namn till Neola
Medical. Den 1 juni arrangerade man ett oppet hus for ca 100 gdster, som var
lyckat. Vidare informerade Mdrta om ett RCPE-projekt med Pfrzer, Cambridge
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c)

University, Research Center Pharmaceutical Engineering samt om ett Eurostars
projekt: Gainful.
En utlysning lor en systemingenjor iir oppen.

Rapport fr6n Laserlab- Sweden.

Claes-Goran Wahlstrom meddelade att Laserlab-Sweden befinner sig i grupp ,{2
pi VR:s rankinglista over behov av nationella infrastrukturer, vilket innebdr att
VR under hosten eventuellt kommer att oppna en utlysning ddr Laserlab-Sweden
kan ansoka om finansiellt stod for sin verksamhet.
Ett styrelsemote kommer d,ganm i Umei ndsta vecka och i samband med det
hills en workshop med titeln "Laserlab Sweden Day" ddr bland annat tre
ftirelbsare frin LLC kommer att medverka.

5. Om LLC:s etablering vid Science Village

Per Eng-Johnsson presenterade tidsplanen:
September/oktober: Forvdntat godkdnnande av omfattningsforslag hos fakultets-
styrelsema.
Oktober/november: Forvdntat rektorsbeslut. Ddrefter piborjas byggprocessen i 9 steg
med ny lokalbehovsutredning och ft)rstudie.

6. LU profilomride Light and Materials - from fundamental understanding to industrial
and societal needs.

Ttinu Pullerits informerade om bakgrunden. LLC har, tillsammans med Nanolund och
med MAX IV som viktig resurs, skickat in en gemensam ansokan om att bli ett av
LU:s profilomriden. Ansokan beviljades i juni och omridet dr nu ett av fem profil-
omriden vid LU, fram till och med 2030. Orsaken till att MAX IV stir med enbart
som resurs, dr att det dr en nationell anliiggning vilket miste balanseras vdl i den
kommande ansokan till VR. Den l7 oktober hills en workshop med syftet att
diskutera hur olika vetenskapliga omridena inom profilomridet kan samordnas pi
biista sdtt. Ett foreslag finns att omridet ska ha sin administrativa och ekonomiska
hemvist pi Fysiska institutionen. Frigan har lyfts med prefekt Joachim Schnadt, men
dr dnnu inte avgjord. Kemiska institutionen iir ett alternativ.
VR har utlyst medel till Centre of Excellence, som eventuellt kan sokas av det utsedda
profilomridet i samarbete med Pufendorfinstitutet. Tonu Pullerits presenterade
forslag pi hur en sidan ansokan skulle kunna struktureras.

7. Ekonomi

a) Information
Claes-Gciran Wahlstrom meddelade att beslut har fattats om att fakultetsmedel ska
tilldelas LTH:s profilomr6den, men att det skett en missuppfattning pi dekannivi
om att profilomridet "Photon Science and Technology" skulle vara detsamma
som LLC. Detta har foranlett att LTH och N-fak gemensamt beslutat stodja LTH-
profilomridet men avslir LLC:s dskande om fortsatt ekonomiskt stod. M-fak
fortsdtter dbremot att stodja LLC med 250 tkr dven under 20023. Styrelsen
diskuterade den uppkomna situationen och dess konsekvenser pi kort och l6ng
sikt. Den foreslog attLLC dels bor utreda orsaken till avslaget till LLC, och dels
planera for att anvdnda befintligt myndighetskapital lor att hilla LLC:s
verksamheter flytande tills ytterligare finansiering forhoppningsvis finns pi plats,
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t.ex. via LU:s profilomride "Light and materials". Forestindare gavs i uppdrag att
arbeta enligt den lorslagna linjen med hjiilp av styrelsens medlemmar.
Maria Algotsson meddelade attLLC under innevarande budgetir foljer lagd
budget mycket vdl.

b) Beslut om inriktning flor intern utlysning av strategiska medel
Arendet bordlades tills mer information finns avseende hur fordndringar enligt
punkten ovan kommer att piverka ekonomin.

c) Utseende av beredningsgrupp for fordelning av medel.
Arendet bordlades.

8. Om ny forestindare for LLC frin och med 2023

Bordlades till ndsta mote.

9. Tid for ndsta sammantrdde

Prelimindrt i borjan av november. Claes-Goran Wahlstrom kommer att skicka ut en
doodle till styrelsens medlemmar.

10. Centrala LlC-verksamheter

a) Seminariesenen2022

Ndsta seminarium dger rum den l3 oktober di Thomas Tschentscher hiller ett
loredrag om "The European XFEL - An X-ray lightsource offering new
opportunities for research in the ultrafast and high-field domains". Den 2l
november hiller Malin Malmsjo ett foredrag om "Photoacoustic imaging -
clinical transition"

b) LLC FRN (Female Researcher Network)

I oktober forvdntas ndtverket gora en omstart efter pandemiuppehillet. Emma
Simpson och Anna-Lena Sahlberg hiller i detta. Framdver planerar de att besoka
LLC:s styrelse ca en ging per ir lor att informera om verksamheten.

c) Topical Groups

Gruppen "Advanced Diagnotics", med oppna lunchseminarier, avstannade som en
foljd av pandemin. Edouard Berrocal har meddelat att han inte ldngre kommer att
hilla i serien. Joakim Bood tar <iver ansvaret for gruppen och kallelse till lunch-
seminarier kommer inom kort.

d) LlC-utflykten2022

Anne Petersson Jungbeck informerade om programmet med guidad utflykt till
Christinehof och Ales stenar samt gemensam lunch i Kiseberga den25 augusti.

I l. Laserlab Europe

a) Access-ansokningar och projekt utforda i Lund, samt eventuellt beslut om
minskning av antal access-dagar for LLC:s riikning.

Forestflndaren informerade om liiget, och det faktum att LLC lor ndrvarande
ligger relativt lingt efter planerat beting avseende antal utlorda access-dagar i
Lund. Styrelsen diskuterade mojligheten att minska betinget genom att avsti en
del av LLC:s kvot till lormin lor parter inom Laserlab Europe som onskar oka sin
kvot. Styrelsen bedomde dock att det var for tidigt att sliippa dagar.lnom vissa
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verksamheter florvdntar man sig niimligen okat soktryck under det kommande 6ret.
Om politiskt nodviindigt si kan LLC eventuellt sliippa hogst 20-30 dagar vid
Laserlab Europes GA-mote i Lausanne foljande vecka, men b6r ddrefter avvakta
med att eventuellt sliippa fler dagar till senare.

b) Ovriga Laserlab Europe aktiviteter

Inget nytt meddelades.

12. Oviga frigor

Inga ovriga frigor.

tuh-
Piir Omling

Justeras

Cord Arnold

Claes-Goran Wahlstrom
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